BOWED CARD RETAINER INSTALLATION
1. Remove the two screws presently holding the card retainer blocks in place.

2. Add the LEFT RETAINER ASSEMBLY (P/N 5408) on the inside of the bracket as you mount the retainer block. Be sure when tightening the mounting screws that the mounting blocks do not skew off square. (The bottom surface of the block must be parallel to the plate.)

3. Ensure that the retainer block is set at 1 ½ times the card thickness (.045").

4. Ensure that the roller clearance on the retainer assembly is set to .005" less than the card thickness. (In other words, set it to .025")

5. Repeat steps 2 to 4 for the RIGHT RETAINER ASSEMBLY (P/N 5407).
Once the kit has been installed, both the left and right rollers will work together with each other, pressing down upon the bowed card and straightening it. This is accomplished through the spring action of each associated retainer assembly, maintaining a constant pressure on the card as it is passed from the hopper.
УСТАНОВКА ФИКСАТОРОВ ДЛЯ ИЗОГНУТЫХ КАРТ

1. Удалите два винта, удерживающие в настоящий момент обычные фиксаторы карт.

2. Присоедините СБОРКУ ЛЕВОГО ФИКСАТОРА (P/N 5408) со стороны, противоположной той, на которой крепится обычный фиксатор.
3. Убедитесь, что обычный фиксатор находится над плитой на расстоянии в полтора раза большем толщины карты (0,045").
4. Убедитесь, что зазор между плитой и роликом на 0,005" меньше, чем толщина карты. (Другими словами, зазор составляет 0,025".)
5. Выполните пункты 2 – 4 для СБОРКИ ПРАВОГО ФИКСАТОРА (P/N 5407).
После установки набора, левый и правый ролик будут работать совместно, прижимая и выравнивая изогнутую карту. Прижимное воздействие является следствием действия пружин в каждом фиксаторе. При этом поддерживается постоянное давление на карту во время её прохождения.
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INTERPOSER TIMING

Interposer timing controls how quickly the two (RAM) SOLENOIDS are energized, governing when their associated RAMS strike. This timing is partially dependent on the FLYWHEEL SENSOR, the FLYWHEEL, and DISK ASSEMBLY. (Refer to Figure 5-25.)

The amount of SHUTTER OPENING on the FLYWHEEL determines the exact timing sequence. This is accomplished by the SHUTTER OPENING passing through the FLYWHEEL SENSOR, which generates pulses that are converted into a variable electronic parameter by an algorithm present within the software. This in turn allows the MAIN LOGIC BOARD to control the energizing of the SOLENOID using a digital signal.

СИНХРОНИЗАЦИЯ ПЛАНКИ-ШИФРАТОРА
Синхронизация планки-шифратора влияет на момент возбуждения двух соленоидов, которые приводят в движение ударники. Синхро​низация частично зависит от маховика, датчика вращения маховика и диска (согласно Рисунку 5-25).
Диск вращается с определенной цикличностью. Этот временной промежуток определяет период срабатываний датчика вращения маховика, который вырабатывает соответствующие импульсы. С помощью программного обеспечения полученные импульсы преобразовываются в переменный электронный параметр, который, в свою очередь, дает возможность плате УПРАВЛЕНИЯ возбуждать соленоиды импульсным сигналом.
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